
CONSILIUL LOCAL DOICESTI 

     JUDETUL DÂMBOVIT 

 

PROCES-VERBAL 

sedinta extraordinară a Consiliului Local al Comunei Doicesti din data de 09.02.2022 

 
 

I)Sedinta este deschisa de secretarul general al comunei care precizeaza ca : 

-Consiliul Local al comunei Doicesti a fost convocat in sedinta extraordinara la data de 09.02.2022 ora 1715, prin 

Dispozitia emisa de primarul comunei nr.38/03.02.2022 si Convocator nr.836/04.02.2022. 

-Din consultarea condicii de prezenta, rezulta ca din cei 13 consilieri ce compun Consiliul Local al comunei 

Doicesti:in functie sunt 13 consilieri locali, prezenti sunt 12 consilieri locali, absent motivat este 1 consilier local 

Oprescu Ortansa, fiind indeplinite prevederile art.137 din O.U. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificarile si completarile ulterioare “sedintele consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor 

locali in functie”. 

-La sedinta participa Chitu Emilia Miulica–secretarul general al comunei,Dragnescu Bogdan Gigi-administrator 

public si Serban Elena-consilier  la Compartiment Contabilitate, Patrimoniu si Rotaru Oana Maria-consilier la 

Compartimentul Registru agricol,Fond funciar. 

-Presedintilor comisiilor de specialitate nr.1 si nr.3, precum si presedintelui comisiei de specialitate nr.2 pentru 

comisiile nr.1+nr.2+nr.3 in sedinta comuna le-au fost transmise de catre secretarul general al comunei, cu adresa 

nr.866/04.02.2022 si adresa nr.867/04.02.2022, respective cu adresa nr.865/04.02.2022 proiectele de hotarari 

repartizate, in vederea convocarii , dezbaterii si intocmirii avizelor  cu privire la adoptarea sau, dupa caz, repingerea 

proiectului, fiind indeplinite prevederile art.136 alin.(5) ”odata cu transmiterea proiectelor de hotarari se comunica si 

data de depunere a …avizelor….” si alin.(6) “dupa examinarea proiectului de hotarare , comisia de specialitate a 

consiliului local emite un aviz cu privire la adoptare sau, dupa caz, respingerea proiectului” si art.141 alin.(6) “ convocarea 

sedintelor comisiei se face de catre presedintele acesteia…..” si alin.(9) “ pentru dezbaterea proiectelor de hotarari sau a 

celorlalte materiale  repartizate comisiei de catre secretarul general al unitatii administrativ-teritoriale…..”. 

-Materialele inscrise pe ordinea de zi au fost puse la dispozitia consilierilor locali/membrilor comisiilor de 

specialitate pe suport hartie, odata  cu semnarea convocatorului. 

-Presedinte de sedinta este domnul MIHAI Raducu Bogdan (ales pentru 2 luni consecutive, ianuarie si februarie 

2022, conform HCL nr.1/28.01.2022) . 

-Odata cu materialele inscrise pe ordinea de zi nu au fost transmise consilierilor locali si procesele verbale ale 

sedintelor anterioare ale consiliului local . 
 

II)In continuare, secretarul general al comunei roaga presedintele de sedinta se preia lucrarile sedintei . 
 

III)In continuare presedintele de sedinta prezinta  proiectul ordinii de zi : 
1.Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului taxei de habitat cu destinatie speciala de salubrizare pentru 

anul 2022; initiator primarul comunei; inregistrat la nr. 77/26.11.2021 ; 

- referatul de aprobare al  proiectului de hotarare, semnat de initiator, inregistrat  la nr.9680/26.11.2021 (material 

amanat la sedinta ordinara din data de 28.01.2021); 

- raportul compartimentului de resort (Impozite si taxe, Fond locativ) din cadrul aparatului de specialitate al primarului 

inregistrat la nr. 9683/26.11.2021 si raportul complementar inregistrat la nr. 833/03.02.2022; 

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr.1; 

2.Proiect de hotarare privind privind aprobarea bugetului local pe anul 2022; initiator primarul comunei ;inregistrat la 

nr. 80/30.12.2021; 

- referatul de aprobare al  proiectului de hotarare, semnat de initiator, inregistrat  la nr. 10492/30.12.2021; 

- raportul compartimentului de resort (Contabilitate, Patrimoniu) din cadrul aparatului de specialitate al primarului 

inregistrat la nr. 10496/30.12.2021; 

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiilor de specialitate reunite nr.1, 2 si 3; 

3.Proiect de hotarare privind aprobarea Proiectului de amenajament pastoral ; initiator primarul comunei; inregistrat 

la nr. 05/02.02.2022 ; 

- referatul de aprobare al  proiectului de hotarare, semnat de initiator, inregistrat  la nr. 800/02.02.2022; 

- raportul compartimentului de resort (Registru agricol, Fond funciar) din cadrul aparatului de specialitate al primarului 

inregistrat la nr. 835/03.02.2022; 

- procesul verbal si avizul consultativ al comisiei de specialitate nr.3; 
4.Diverse. 
 

Se supune la vot proiectul ordinii de zi (vot deschis, prin ridicarea mainii): 12 voturi pentru, 0 voturi impotriva, 0 voturi 

abtinere , fiind aprobat cu unanimitate de voturi, fiind indeplinite prevederile art.135 alin.(7) din O.U. nr.57/2019 privind 

Codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare. 
 

IV)La punctul 1 al ordinii de zi, presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele comisiei de specialitate 

nr.1 da citire procesului-verbal si avizului consultativ de aprobare a proiectului de hotarare.  

Se trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate. 

1.Banica Floarea,consilier local 

Spune: ”Nu sunt de acord sa platesc, o mostenitoare ,cat timp casa e nelocuita si deci nu se presteaza serviciul de 

colectare gunoi; nu dau gunoi ce sa platesc? La fel cei care sunt plecati in strainatate ce sa plateasca? Sa plateasca cand 

vin in localitate.” 

 

 



Nemaiinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de hotarare in 

forma prezentata Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului taxei de habitat cu destinatie speciala de 

salubrizare pentru anul 2022: 11 voturi pentru, 1 vot impotriva (Banica Floarea), 0 voturi abtinere, drept pentru care se 

adopta Hotararea nr. 8/2022 cu majoritate de voturi, fiind indeplinite prevederile art.139 alin.(1) si alin.(3) lit.c) din O.U. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ,cu modificarile si completarile ulterioare. 
 

  

V)La punctul 2 al ordinii de zi, presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele comisiei de specialitate 

nr.2 (ales in sedinta comuna a comisiilor de specialitete nr.1+nr.2+nr.3) da citire procesului-verbal comun si avizului 

consultativ  comun  de aprobare a proiectului de hotarare.  

Se trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate. 

1.Banica Floarea,consilier local 

Spune: “Ma abtin.” 

2.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “ Aceeasi repartizare a bugetului se face si acum ca si in anii anteriori. Aruncati zeci de mii pe colo-dincolo, 

care nu se vor realiza.” 

3.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune: “Sa se acceseze fonduri pentru o scoala noua, cu specialisti, cu o tema de proiectare data de cel care plateste.” 

4.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Da de ce sa peticim?(cu referire la Scoala nr.3) Stiti cat a costat construirea Primariei noi? Stiti cat a costat 

reabilitarea Casei de Cultura? Stiti ca a costat mai mult Casa de Cultura decat Primaria noua? 

5.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “La urmatoarea sedinta o sa vin cu cifrele, sa vedem cat a costat Primaria noua si Casa de Cultura.” 

6.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune: “La ambele s-a suplimentat cu 50%.” 

7.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Primaria a fost data lui Folescu iar Casa de Cultura lui Ana.” 

8.Diaconescu Elena Cristina, consilier local 

Spune: “Propun sa se tina cont sa se prinda bani in bugetul local pentru reabilitarea Scolii nr.3 si in cazul in care se 

prind fonduri sa accesam.” 

9.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Eu zic ca in cativa ani putem strange bani pentru o scoala noua si de ce sa nu dam nastere la ceva frumos in 

comuna? La Doicesti niciodata cat a fost consiliul local majoritar PSD nu a facut niciun proiect, singura investitie 

calumea este drumul din Dolani. Trebuie scoala noua, sala de sport noua, nu carpeli.” 

10.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune: “Anul trecuuut s-a propus  ca la aprobarea bugetului local sa se discute inainte cu consilierii locali; nu s-a 

discutat. Exista teama in PSD de-a nu discuta cu nimeni; nu vrea nimeni raul, se vrea sa se gaseasca Solutia cea mai 

buna.” 

11.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “Nu stam pana la 12 noaptea .Vreti sa va dam cuvantul dupa ceas? 

9.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Ba stam. Cum sa-ti votez eu sa bagi banii in scoala cand ai facut receptia la drumuri banditeste? Ne ignorati, 

nu ne cereti parerea.” 

10.Iliescu Georgiana-Natalia, consilier local 

In momentul luarii cuvantului, se face rumoare si nu se poate consemna. 

11.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Ati initiat vreun proiect de hotarare in 14 luni de la investire? Si vreti sa ne inchideti gura/ In consiliul local ne 

dam cu parerea si apoi votam; dar nu ne jigniti ca votam contra.” 

12.Soare Ion Mihai, consilier local 

In momentul luarii cuvantului, se face rumoare si nu se poate consemna. 

13.Diaconescu Elena Cristina, consilier local 

Spune: “Noi votam niste bani care trebuie sa fie prinsi pentru reabilitarea Scolii nr.3.” 

14.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Dar de ce?” 

13.Diaconescu Elena Cristina, consilier local 

Spune: “Si noi vrem o scoala noua.” 
 

Nemaiimainscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de hotarare in 

forma prezentata Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local pe anul 2022: 10 voturi pentru, 1 vot impotriva 

(Grigorascu Vasile), 1 vot abtinere (Banica Floarea),drept pentru care se adopta Hotararea nr. 9/2022 cu majoritate de 

voturi, fiind indeplinite prevederile art.139 alin.(1) si alin.(3) lit. a) din O.U. nr.57/2019 privind Codul administrativ,cu 

modificarile si completarile ulterioare. 
 

VI)La punctul 3 al ordinii de zi, presedintele de sedinta prezinta materialul, iar presedintele comisiei de specialitate 

nr.3 da citire procesului-verbal si avizului consultativ de aprobare a proiectului de hotarare.  

Se trece la dezbateri pe marginea materialelor prezentate.Nu se inscrie nimeni la dezbateri. 

Neinscriindu-se nimeni la dezbateri, se supune la vot (vor deschis, prin ridicarea mainii) proiectul de hotarare in forma 

prezentata Proiect de hotarare privind aprobarea actualizarii Proiectului de amenajament pastoral:12 voturi pentru, 0 voturi 

impotriva, 0 abtinere ,drept pentru care se adopta Hotararea nr. 10/2022 cu majoritate de voturi, fiind indeplinite 

prevederile art.139 alin.(1) si alin.(3) lit. g)  din O.U. nr.57/2019 privind Codul administrativ,cu modificarile si completarile 

ulterioare. 



 

VII)La punctul 4 al ordinii de zi-Diverse. Presedintele de sedinta intreba daca sunt probleme de supus atentiei, 

situatii de discutat sau alte informari de prezentat. 
4.1.Referitor la Caminul Cultural 

1.Banica Floarea,consilier local 

Spune: ”Referitor la Caminul Cultural sa se faca curatenie, sunt sobolani.” 

2.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “O sa ase faca o expertiza ca e un pericol, trec copii pe acolo.” 

3.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune: “Avem proiect de consolidare din 2012, de ce sa mai facem expertiza? Trebuie demolata nu reabilitata. Daca e 

pericol trebuie imprejmuit si atentionat.” 

4.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “Eu nu stiu sa existe proiect. Daca la expertiza reiese ca trebuie demolata atunci o demolam.” 
4.2.Referitor la Salonul de nunti 

1.Ban Marian, consilier local 

Spune: “Sala de evenimente ce faceti cu ea?” 

2.Stana Cozmin Petrut, primar 

In momentul luarii cuvantului, se face rumoare si nu se poate consemna. 
4.3.Referitor la bugetul local 

1.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Domnule primar, domnule administrator public, de ce va aprindeti in loc sa veniti cu argument pentru a 

neconvinge?” 

2.Dragnescu Bogdan Gigi, administrator public 

Spune: “Ai spus ca se imprastie banii, uite ca se imprastie acum ca supostam la taxa de habitat.” 

3.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Hai sa ne raportam la bugetul local de anul trecut sa vedem cate proiecte s-au realizat. Cumva Sala de sport, 

Caminul Cultural, Infrumusetare Colonie?’ 

4.Stana Cozmin Petrut, primar 

Spune: “S-au inceput anul trecut si se finalizeaza anul acesta.” 

5.Stefanescu Constantin, consilier local 

Spune: “Iluminatul public.” 

6.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Doamna secretar sa-mi scoateti cu iluminatul public ultimii 4 ani.” 

7.Chitu Emilia Miulica, secretar general al comunei 

Spune: “ Ce anume sa scot?” 

8.Grigorascu Vasile, consilier local 

Spune: “Hotararile de aprobare a bugetului local din ultimii 4 ani sa vedem ca in fiecare an s-au prevazut bani pentru 

iluminat.Iar cladirile nefunctionale sunt lasate in paragina:Dispernsar vechi-paragina, Cresa-paragina, Terenul de sport-

paragina, Primaria veche-paragina, Scoala veche-paragina.” 
 

VIII)Fiind epuizată ordinea de zi, presedintele de sedintă declară lucrările sedintei închise. 

 

 

 
     
                                       Presedinte de sedintă,                                                              Secretarul general al comunei 

                                     MIHAI Răducu Bogdan                                                              jr. CHIŢU Emilia-Miulica 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Întocmit, 

jr. C.E-M. 


